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Rembertów po pierwszym dzwonku 

Kobyłkę już kilka lat temu, 
przez wzgląd na odbywający 
się tu Międzynarodowy Festi-
wal Perła Baroku – Koncerty 
Mistrzów, nazwano „muzyczną 
mekką”. Obserwujemy z wiel-

kim zainteresowaniem - jako 
patron medialny wydarzenia 
- rodzący się pod skrzydłami 
Anny Szarek nowy projekt: Fil-
harmonia dla Dzieci.

Dziś przybliżamy pierwsze 
koncerty, które zaplanowane 
są na koniec września.

Filharmonia dla Dzieci 
ZAPRASZA!

(dokończenie na str. 5)

Rozmowa ze Stanisławem Piwowarem, wiceburmistrzem Rembertowa, o nowych wyzwaniach związanych z reformą oświatową.

Wiceburmistrz Stanisław Piwowar 

Moja Gazeta Regionalna: Za 
nami początek roku szkolne-
go. Jak Rembertów jest przy-
gotowany do nowego syste-
mu nauczania?
Stanisław Piwowar: Jest 
przygotowany. Aczkolwiek 
inne uwarunkowania, które 
wpływają na funkcjonowanie 
szkoły, wcale tego nie ułatwia-
ją. Taka dynamiczna zmiana 
powoduje, że te problemy się 
spiętrzają. 

Jakie problemy ma Pan na 
myśli?
Przede wszystkim z obsadą. 

Nie ma chętnych do pracy? 
Przecież nauczyciele strajku-
ją twierdząc, że wielu z nich 
straci miejsce pracy… 
Diabeł tkwi w szczegółach. Za-
czyna brakować nauczycieli, 
specjalistów. Należy pamiętać, 
że proces edukacji rozpoczyna 
się od 3 roku życia, czyli od 
przedszkola. W Rembertowie 
w każdym przedszkolu bra-
kuje nauczycieli, wychowaw-
ców. Wprawdzie zgłaszają się 

kandydaci, nawet po studiach 
podyplomowych, ale bez do-
świadczenia pedagogicznego 
czy przedszkolnego. Cały czas 
mści się selekcja negatywna.
Nie zwolniliśmy nikogo z po-
wodu reformy, były natomiast 
przypadki, że zmniejszono ko-
muś liczbę godzin.
Odnotowaliśmy w ostatnich 
dniach również wiele rezyg-
nacji nauczycieli z powodu 
znalezienia pracy bliżej miej-
sca zamieszkania. To dla nas 
duży problem, gdyż wypełnio-
ne były już arkusze organiza-
cyjne, a tu w ostatniej chwili 
pojawia się wakat. Największy 
problem jest z matematykami, 
których mamy ciągle za mało. 
Trzymamy się wytycznych 
dotyczących zatrudniania na 
jednym etacie, ale w takich 
przypadkach będziemy mu-
sieli zwiększać nauczycielom 
liczbę godzin. 

Podczas sesji wspomniał Pan, 
że w szkole na Ziemskiego 
jest za mało chętnych do nie-
których klas.

Do tej pory w placówce przy 
ul. K. Ziemskiego funkcjo-
nowała filia Szkoły Podsta-
wowej nr 217. Z uwagi na 
podyktowane reformą zmia-
ny zaistniała konieczność 
likwidacji filii. Gimnazjum 

nr 126, zgodnie z Uchwałą 
Rady m.st. Warszawy, zosta-
ło z dniem 1 września 2017 r. 
przekształcone w Szkołę 
Podstawową nr 376. 

(dokończenie na str. 3)
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Mieszkańcy powiatu pomagają 
ofiarom nawałnic

Zapraszamy do Biura Posła Piotra Uścińskiego 
w Wołominie ul. Ogrodowa 14,   

a także do Mobilnego Biura Posła Piotra Uścińskiego, 
które może dojechać wszędzie, gdzie jest potrzebne 

(na terenie powiatów podwarszawskich) 
tel.: +48 731 97 00 77 

email: biuro@uscinski.pl

Pożegnanie Lata z Disco Polo 
i Zenonem Martyniukiem

Kolejny raz zapraszamy do Ząbek 
na Stadion Miejski na II Edycję Pożeg-
nania Lata z Disco Polo. Zapraszamy 
całe rodziny z dziećmi. Impreza po-
dzielona będzie na strefy:
- Główna część koncertowa 

Wystąpią: Król Disco Polo Zenon 
Martyniuk i zespół Akcent, Mario 
Bischin, Bobi, Maczo, Ellixir, Iness.

Koncert poprowadzi Edyta Fol-
warska razem z Przemkiem Lazarzem 
z zespołu ”ELLIXIR”,
- Strefa dla dzieci 
- Strefa Food Truck 

- Strefa Motoryzacji 
Stoisko z rowerami  https://www.fa-
cebook.com/rowerylady/

Serdecznie zapraszamy do za-
kupu biletów,  które są dostęp-
ne pod adresem http://ticketik.pl/   
Cena biletu: 20 zł, dzieci do 10 roku 
wstęp bezpłatny.

Podczas koncertu zakupione bile-
ty wezmą udział w losowaniu nagrody 
– roweru wykonanego specjalnie na tę 
imprezę.

Zapraszamy 09.09.2017, Stadion 
Miejski Ząbki. Start 15.30 

Wiadukt czynny, nadal w budowie

W poniedziałek, 4 września 
przed południem zakończyła się 
instalacja niezbędnych znaków 
organizacji ruchu i wiadukt, już 
ze zgodami wszystkim możli-
wych instytucji, został otwarty 
dla samochodów. Po raz pierw-
szy w obu kierunkach – w stronę 
Ząbek oraz Wołomina. 

Inwestycję zrealizowano nad 
torami pomiędzy Zielonką i Zie-
lonką Bankową, w ramach mo-
dernizacji linii kolejowej E75 ze 
środków PKP PLK, przy współ-
finansowaniu unijnym. Budowę 
dokończył nowy wykonawca – 

firma Intercor, wyłoniony przez 
PKP PLK w październiku 2016 r., 
po tym, gdy upadek pierwszego 
wykonawcy spowodował wielo-
miesięczne przestoje.

Wiadukt nie rozwiązuje 
wszystkich problemów komuni-
kacyjnych, przede wszystkim z 
racji ograniczonej szerokości – 
wciąż będzie to tylko po 1 pasie 
ruchu w każdą stronę, na rekor-
dowo zatłoczonej na tym odcin-
ku trasie wojewódzkiej. Pozwoli 
jednak ograniczyć korki, przez 
brak szlabanów i konieczności 
wstrzymywania ruchu. Będzie 

to też rozwiązanie nieporówny-
walnie bezpieczniejsze – dzięki 
likwidacji przejazdu z rogatkami.

Co ze ścieżką 
i chodnikiem?

Ruch pieszych w tym miej-
scu jest bardzo mały, ale wielu 
użytkowników pyta o warunki 
do jazdy rowerem. Teraz będzie 
to niezbyt wygodne i niezbyt 
bezpieczne, gdy trzeba się będzie 
wspinać jednośladem na dość 
stromy i wąski podjazd. Sytua-
cja ma się zmienić w ciągu ok. 
dwóch miesięcy.

Do zbudowanego już nasy-
pu dołączony zostanie bowiem 
dodatkowy ciąg ruchu, będący 
ścieżką rowerową i chodnikiem. 
Będzie wymagał dodatkowych 
wsporników, ale będzie styczny z 
wiaduktem. Powstanie od strony 
dotychczasowego przejazdu tym-
czasowego, który we wtorek zo-
stał już definitywnie zamknięty.

Wykonawca inwestycji nie 
podał oficjalnej daty zakończenia 
tej części budowy. Według 
informacji MGR, ma to nastąpić 
do końca października bieżącego 
roku.                                                  TS

Definitywny koniec szlabanów! Wiaduktem na trasie DW 634 w Zielonce kierowcy mogą już na dobre jeździć w obu kierunkach. 
Prace trwają nadal, teraz ma powstać chodnik ze ścieżką rowerową.

Fundacja imienia Księ-
dza Ignacego Skorupki z Wo-
łomina organizuje na terenie 
powiatu wołomińskiego po-
moc dla poszkodowanych w 
wyniku burz i nawałnic, jakie 
kilka tygodni temu dotknę-
ły północno-zachodnią część 
kraju. Szczególne wsparcie 
jest organizowane dla kilku 
rodzin z powiatu gostyńskie-
go, które straciły dach nad 
głową, ich dom nadaje się 
do całkowitej odbudowy. Po-
trzeby są wielkie poczynając 
od materiałów budowlanych, 
narzędzi i rąk do pracy a koń-
cząc na wyposażeniu miesz-
kań, gdyż praktycznie cały 
dobytek został zniszczony 
przez żywioł. W akcję aktyw-
nie zaangażowały się Jednost-
ka Strzelecka Związku Strze-
leckiego Józefa Piłsudskiego i 
Caritas Ząbki oraz moje biuro 
poselskie. 

Na konto fundacji wpły-
nęło już ponad 6 tysięcy zło-
tych tylko z wpłat osób blisko 
związanych z fundacją i zna-
jomych. Zebrano także dużą 
ilość środków czystości, sto-

larki budowlanej, farb i innych 
materiałów i narzędzi budow-
lanych, a także nowe ubrania. 

Serdecznie dziękujemy 
tym wszystkim, którzy do tej 
pory zaangażowali się w orga-
nizowanie zbiórki na terenie 
powiatu oraz wszelkim dar-
czyńcom. Warto pamiętać, że 
potrzeby są wciąż bardzo duże. 
Zapraszamy wszelkie zainte-
resowane niesieniem pomo-
cy osoby, zachęcamy także do 
przekazywania darów rzeczo-
wych i środków finansowych, 
jakie zostaną przeznaczone na 
zakup materiałów i narzędzi 
budowlanych  oraz wyposaże-
nie odbudowanych domów. 

Jeśli możesz przekazać ja-
kieś dary rzeczowe lub czu-
jesz, że możesz w inny sposób 
pomóc, zgłoś się za pośredni-
ctwem mojego biura posel-
skiego (adres i telefon poniżej). 

Wpłat można dokonywać 
na konto Fundacji im. Księdza 
Ignacego Skorupki w Woło-
minie, nr konta:  17 1600 1462 
1838 4456 2000 0001, w tytu-
le przelewu można wpisać: „na 
wsparcie poszkodowanym w 
nawałnicach”. Fundacja znana 
jest w Wołominie np. z organi-
zacji Wołomińskiego Marszu 
dla Życia i Rodziny. 

Informuję, że darowi-
zny przekazywane w ramach 
wsparcia dla ofiar ostatnich 
nawałnic zostały decyzją Pani 
Premier i Rządu RP zwolnione 
z podatku od darowizny.

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

Show Motoryzacyjne w Ząbkach
Tego samego dnia na stadionie miejskim odbędzie 

się jeszcze jedna impreza.
Po raz pierwszy w Ząbkach zobaczymy DRIFT Sa-

mochodowy w wykonaniu ARAS DRFIFT TEAM oraz 
Freestyle, STUNT MOTOCYKLOWY w wykonaniu 
ERNESTA KOMOROWSKIEGO - ERNIIFREESTYLE 
STUNT RIDING.

Będzie można skorzystać z TAXI DRIFT. Odbędzie 
się także wystawa samochodów.

Zapraszamy całe rodziny z dziećmi do Ząbek na 
Stadion Miejski 09.09.2017. START godz. 12.30.
Strefa Food Truck Cena biletu - 20 zł, Dzieci do 10 lat - 
wstęp bezpłatny!
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Z największym smutkiem i głębokim żalem
przyjęliśmy wiadomość o nagłej śmierci

ppłk. w st. spocz. Romana Kumięgi 
W imieniu

Zarządu i Rady Dzielnicy Rembertów m.st. Warszawy

Małżonce Bożenie z Córeczkami, pozostałej Rodzinie,
Przyjaciołom i Znajomym Zmarłego

przekazujemy
szczere wyrazy żalu i najgłębszego współczucia.

Wdzięczność za otwartość i dokonania Pułkownika Kumięgi
pozostanie w naszym sercu i pamięci. 

Uczniowie dotychczasowej  
Filii, zgodnie z wolą ich rodzi-
ców, stali się uczniami  Szkoły 
Podstawowej nr 376. Będą oni 
realizowali obowiązek szkol-
ny w tym samym miejscu  i z 
tą samą kadrą pedagogiczną.
Natomiast zgodnie z nowym 
prawem oświatowym rodzice 
uczniów z nowego rejonu SP 
376, którzy dotąd byli ucznia-
mi SP 217, mogli zdecydować 
o zmianie szkoły. Na ten krok 
nie zdecydowali się wszyscy 
rodzice. Po wielu staraniach 
dyrektorów i urzędu udało się 
utworzyć oddziały na każdym 
poziomie kształcenia (od I do 
VII klasy)

Uważa Pan, że tylko przy-
zwyczajenia decydują o wy-
borze danej szkoły? Może 
raczej zła sława szkoły przy 
Ziemskiego…
Nie. Stanowczo protestuję. 
Wiem, że zaraz po utworze-
niu gimnazjów wystąpiły tam 
pewne problemy, ale to się 
zmieniło.

Jeśli jest mniej dzieci w da-
nej klasie to tylko z po-
żytkiem dla uczniów, na-
uczyciele też mają lepsze 
warunki do pracy. Jaki za-
tem jest problem?
Karta Nauczyciela gwaran-
tuje zatrudnienie zgodnie z 
podpisaną umową, nie mo-
żemy przenieść nauczycie-
la do innej szkoły, jeśli nie 
wyrazi na to zgody. Trzeba 
zatem zatrudnić nowych na-
uczycieli do nowych klas.

W obliczu protestów na-
uczycieli w całym kraju z 
powodu reformy oświaty i 
widma utraty miejsc pracy, 
przyzna Pan, że to dziwna 
sytuacja. 
Zwolnić ich nie możemy. 
A  płacić pensje musimy za-
równo im, jak i tym zatrud-
nionym do placówek, w któ-
rych brakuje kadry.

Na to pozwala Karta Na-
uczyciela? W prywatnej fir-
mie taka sytuacja byłaby 
niedopuszczalna.

Nauczanie to nie jest taka 
sama prosta czynność jak w 
innym zakładzie pracy. Trud-
no zatem obie sytuacje porów-
nywać.
Po to jest polityka oświatowa 
i przygotowuje się organiza-
cję pracy w danej szkole z wy-
przedzeniem, że powinno się 
pewne rzeczy przewidzieć. 

Na sesji stwierdził Pan rów-
nież, że były słabe wyniki z eg-
zaminu gimnazjalnego, za to 
podkreślał dobre wyniki ma-
turalne w liceum.
Dobre wyniki w liceum nie są 
zaskoczeniem. To efekt ostat-
nich 3-4 lat po zmianach, jakie 
tam zaszły: przeprofilowanie, 
dobra polityka zarządzania. Wy-
soko oceniam pracę tej szkoły. 
Po raz pierwszy mamy 100-pro-
centowy nabór do utworzonych 
4 klas pierwszych.

A jeszcze kilka lat temu były 
przymiarki, by szkołę prze-
nieść, były wręcz wytyczne, 
by młodzież dojeżdżała do 
szkół w centrum.
W polityce oświatowej nie 
można likwidować szkół, tyl-
ko dlatego, że w ciągu roku czy 
dwóch przewidywany jest niż 
demograficzny. Co się okaza-
ło? Był niż, a teraz jest wyż. 
Gdybyśmy wtedy zlikwidowa-
li szkołę, teraz byłaby całkowi-
ta klęska.
Dobrze się stało, że nie po-
stępowaliśmy nerwowo i po-
chopnie nie likwidowaliśmy 
tej czy innych szkół.

A egzamin gimnazjalny? 
Słabsze wyniki odnotowały 
wszystkie szkoły?
Tak. Niestety. Z wyników na-
uczania szkoły rozliczają się 
przed kuratorium. Również 
rodzice na tej podstawie wy-

rabiają sobie opinię o danej 
placówce. My, jako dzielni-
ca, odpowiedzialni jesteśmy 
za stworzenie odpowiednich 
warunków do nauczania, czyli 
całą infrastrukturę i organiza-
cję oświaty.

Trudności jednak są i w tym 
zakresie. Dlaczego?
Z powodu niekonsekwentnej 
realizacji zmian ustawy oświa-
towej. Reforma w 2009 roku 
doprowadziła do tego, że po-
winniśmy tworzyć miejsca w 
przedszkolach, przyjmować 
młodsze dzieci, a sześciolat-
ki powinny przechodzić do 
szkół. 
Możliwość fakultatywnego 
podejmowania decyzji przez 
rodzica sprawia, że w przed-
szkolach pozostają dzieci w 
wieku 6 lat, te które mogłyby 
rozpocząć edukację w klasie I 
lub w oddziale przedszkolnym 
w szkole.
Jednocześnie gdybyśmy chcie-
li przekierować dzieci z przed-
szkoli do szkół, to również nie 
mamy takich możliwości, bra-
kuje miejsc zwłaszcza na Wy-
godzie, zarówno w szkole, jak 
i w przedszkolu. Zatem dzieci 
w większości zostały w przed-
szkolu, a przecież przycho-
dzą młodsze roczniki, którym 
musimy również zapewnić 
miejsca, w tym 3-latkom, któ-
re zgłosiły akces.
Decyzja rodzica o wcześniej-
szej edukacji na poziomie 
szkoły powoduje, że jeden 
rocznik odchodzi z przed-
szkola. Fakultatywne i ela-
styczne podejście komplikuje 
jednak sytuację: w tym roku 
było potrzebnych co najmniej 
50 nowych  miejsc.

Jak zatem chcecie rozwiązać 
Państwo tę sytuację?

Złożyliśmy do miasta wnio-
sek i otrzymaliśmy środki, 
które pozwoliły nam uru-
chomić 2 oddziały w przed-
szkolu na Admiralskiej. Tam 
właśnie są kierowane dzieci, 
które nie zostały przyjęte w 
innych przedszkolach. Jest to 
duże przedszkole posiadające 
13 oddziałów, po remoncie, 
w przyszłym roku planujemy 
tam jeszcze budowę nowych 
placów zabaw.
Z kolei, jeśli chodzi o eduka-
cję na poziomie podstawo-
wym, to z naszych wyliczeń 
wynika, że w ciągu 5 lat na 
Wygodzie będzie 3 razy wię-
cej dzieci niż obecnie. Tego 
się nie da rozwiązać w ciągu 
roku. Złożyliśmy zatem wnio-
sek formalny do Pani Pre-
zydent o powstanie nowego 
zespołu szkolno-przedszkol-
nego. Właśnie na Wygodzie. 
Mamy wstępnie lokalizację. 
Obok ulicy Stelmachów w le-
sie jest duża działka miejska, 
na której chcemy wybudować 
szkołę przynajmniej na 26 od-
działów, z przedszkolem i peł-
ną infrastrukturą. Liczymy, 
że nasz wniosek wejdzie do 
Wieloletniej Prognozy Finan-
sowej i projekt będzie realizo-
wany.
W Rembertowie będzie przy-
bywać mieszkańców, rozwija 
się budownictwo mieszkanio-
we, praktycznie na każdym 
osiedlu. Stąd i dzieci będzie 
więcej, na co musimy być 
przygotowani.
W IV kwartale chcemy przed-
stawić na sesji rady dzielnicy 
koncepcję rozwoju oświaty na 
10 lat. Chcemy wskazać, gdzie 
jest jeszcze potrzebna rozbu-
dowa bazy oświatowej, po to, 
by stworzyć odpowiednie wa-
runki do nauczania.

Reforma to Pana zdaniem 
krok w dobrym kierunku?
Jestem zwolennikiem do-
brych zmian. Nauczanie ma 
to do siebie, że przygotowuje 
do tego, co będzie za kilka lat. 
Nie sprawujemy nadzoru pe-
dagogicznego – to zadanie dla 
kuratorium.
Staraliśmy się w Rembertowie 
pogodzić potrzeby reformy z 
potrzebami bieżącymi. Robi-
my wszystko w tym kierunku, 
by organizacja nowego syste-
mu była na czas. Pomimo zbyt 
krótkiego okresu na wdroże-
nie reformy.

Był też pewien poślizg z re-
montem placówek oświato-
wych...
Tak. Mimo stałego kontak-
tu i monitorowania, niektó-
re inwestycje były kończone 
w ostatniej chwili. Dlaczego? 
Cała Polska nagle wykonuje 
zadanie, stąd brak firm bu-
dowlanych, dostawców wy-
posażenia i pomocy dydak-
tycznych. Część wykonawców 
rezygnowała w trakcie. Trze-
ba było powtarzać przetargi. 

Najlepiej poradziła sobie SP 
nr 217. 

Jakie ma Pan oczekiwania 
wobec nauczycieli w nowym 
roku szkolnym?
Oczekujemy lepszej zdawalno-
ści egzaminów gimnazjalnych, 
a wkrótce po klasie ósmej.
Ponadto chcemy położyć na-
cisk na większy udział szkół 
w uroczystościach patriotycz-
nych. Rembertów ma boga-
tą historię, są miejsca pamię-
ci narodowej. Znamy historię 
z poziomu państwa, stolicy, a 
gorzej z poziomu Remberto-
wa, swojego najbliższego oto-
czenia. Ta wiedza dodatko-
wo wzmacnia więzy lokalne. 
Dbają o to szkoły, organizacje 
pozarządowe, w tym harce-
rze, wolontariusze. Ale zawsze 
można więcej, lepiej.

Jest jednak i dobra nowina: w 
stolicy dzieci mają zapewnio-
ną bezpłatną komunikację 
miejską…
Tak, to dobra wiadomość. Re-
asumując powiem tak: pora-
dzimy sobie. Zajęcia będą się 
odbywać zgodnie z planem. 
Nauczyciele są. Szkoły będą 
funkcjonować.

Rozmawiała: 
Urszula Szaliłow

(dokończenie ze str. 1)

Rembertów po pierwszym dzwonku 
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Zadanie inwestycyjne do-
tyczące budowy Zespołu Szkół 
Specjalnych w Radzyminie zo-
stało przyjęte przez Radę Powia-
tu Wołomińskiego 22 listopada 
2015 r. Początkowo dotyczyło 
tylko budowy szkoły specjal-
nej, jednak w dniu 28 kwietnia 
2016 r. Rada Powiatu rozszerzyła 
zadanie o budowę budynku biu-
rowego. Ostatecznie ogłoszono 
przetarg w formie „Zaprojektuj i 
wybuduj” na przebudowę istnie-

jącego budynku przy ul. Komu-
nalnej 8 w Radzyminie wraz z 
jego rozbudową o budynek prze-
znaczony na potrzeby biurowe. 

Łączna powierzchnia 
użytkowa obu budynków to 
1.886,25  m2. Z tego szkoła spe-
cjalna zajmuje 1.054,42 m2  (z 
salą gimnastyczną i zewnętrz-
nym boiskiem) a budynek biu-
rowy 831,83 m2  (w części ad-
ministracyjnej znajdą siedzi-
bę: filia Urzędu Pracy i filia Wy-

działu Budownictwa). Umowa 
z wykonawcą została podpisana 
20.07.1016 r. Firma przygotowa-
ła projekt techniczny, uzyskała 
- w imieniu Powiatu Wołomiń-
skiego - pozwolenie na budo-
wę i zrealizowała prace do końca 
sierpnia br. Wykonawcą zadania 
była firma Art. Global Sp. z o.o. 
Koszt adaptacji budynku na po-
trzeby ZSS w Radzyminie wraz 
z wyposażeniem szkoły wyniósł 
ok. 4.160.000 zł.

Nowy rok szkolny w nowej szkole

Uroczyste otwarcie Szkoły 
Podstawowej Nr 1 przy ul. Okólnej

Święto plonów w Wołominie
W poniedziałek, 4 września dokonano uroczystego otwarcia nowej siedziby Zespołu Szkół Spe-
cjalnych w Radzyminie.

Budynek po remoncie 

Święto Plonów rozpoczę-
to korowodem dożynkowym, 
który prowadziła Miejska 
Orkiestra Dęta z Wołomina, 
starostowie dożynek: Balbi-
na Pokrzywicka i Zygmunt 
Marciniak oraz organizato-

rzy: starosta wołomiński Ka-
zimierz Rakowski, burmistrz 
Wołomina Elżbieta Radwan 
i przewodniczący Rady Miej-
skiej w Wołominie Leszek 
Czarzasty. W korowodzie, 33 
delegacje z powiatów: miń-
skiego, otwockiego, węgrow-
skiego, wyszkowskiego i wo-
łomińskiego, zaprezentowały 

przepiękne wieńce wykona-
ne z tegorocznych plonów.  
Mszy św. polowej, odpra-
wionej w intencji rolników, 
przewodniczył ks. arcybiskup 
Henryk Hoser. Po Eucharystii 
rozstrzygnięto „Konkurs na 
najpiękniejszy wieniec dożyn-
kowy”. Pięcioosobowe jury, 
któremu przewodniczył wi-
cestarosta wołomiński Adam 
Łossan, przyznało 3  równo-
rzędne nagrody główne dla 
wieńców przygotowanych 
przez sołectwo Zalesie (gm. 

Dożynki Diecezjalno - Powiatowo - Gminne odbyły się 27 sierpnia na terenie OSiR „Huragan 
w Wołominie. Gospodarzami święta rolników z całej diecezji warszawsko-praskiej był Powiat 
Wołomiński i Gmina Wołomin. 

Stanisławów), Parafię św. 
Trójcy w Niegowie (gm. Za-
brodzie) i sołectwo Sitki (gm. 
Klembów). Komisja konkur-
sowa przyznała również 4 wy-
różnienia dla delegacji z: Woli 
Sufczyńskiej (gm. Kołbiel), 

sołectwa Kąty (gm. Kołbiel), 
Roszczepu (gm. Klembów) i 
Jarzębiej Łąki (gm. Tłuszcz). 
Wręczono także 3 nagrody 
arcybiskupa Henryka Ho-
sera oraz nagrody specjal-
ne: starosty wołomińskiego 
Kazimierza Rakowskiego 
(dla wieńca przygotowanego 
przez delegację z Latowicza) 

i burmistrz Wołomina El-
żbiety Radwan (dla wieńca z 
Równego).

Po wręczeniu dyplomów 
dla nagrodzonych delegacji, 

gospodarze uroczystości oraz 
starostowie dożynek podzie-
lili się chlebem z uczestni-
kami diecezjalnego Święta 
Plonów.

Na placu dożynkowym 
swoje produkty zaprezen-

towały sołectwa i instytu-
cje; można było skosztować 
lokalnych specjałów: ciast, 
wędlin, pierogów i in.

Organizatorzy dożynek, 
do późnych godzin wieczor-
nych, zapewnili mieszkańcom 
powiatu wołomińskiego dobrą 
zabawę. Serca publiczności 
podbiły m.in. występy: Ludo-

wego Zespołu Artystycznego 
PROMNI SGGW z Warszawy, 
Zespołu Mazowszanie oraz 
gwiazdy wieczoru Patrycji 
Markowskiej.

Miasto podpisało umowę 
z Erbudem w sierpniu 2016 r. 
Latem i jesienią trwały prace 
projektowe. W grudniu 2016 r. 
wykonawca otrzymał ze staro-
stwa powiatowego pozwolenie 
na budowę i zaraz po tym roz-
począł prace. 

Dzięki realizacji inwestycji 
zwiększa się liczba izb szkol-
nych. Przed remontem wy-
nosiła 22, po remoncie 39. W 
poprzednim roku szkolnym do 
szkoły chodziło 709 uczniów, 
w rozpoczynającym się roku 
szkolnym 780. 

Nowy budynek eduka-
cyjny (połączony ze starym 
skrzydłem) ma cztery kondyg-
nacje, jest przeznaczony przede 
wszystkim do edukacji wczes-
noszkolnej. Tutaj znajdują się 
również m.in. biblioteka (na 
czas remontu przeniesiona do 
kontenera), gabinety psycholo-
ga, pedagoga i logopedy. W bu-
dynku znajdują się m.in. winda, 
która ułatwi funkcjonowanie 
niepełnosprawnym. Nowa hala 
sportowa jest trójdzielna tzw. 
jednocześnie mogą odbywać 
zajęcia trzy klasy. Powierzch-

nia „nowych części” przekracza 
2 tys. m kw. 

Na zewnątrz budynku po-
jawiła się tzw. mała architektura 
(nasadzenia, ławki, drogi we-
wnętrzne, chodniki). Przenie-
siony został również plac zabaw. 
Na jego dawnej lokalizacji znaj-
duje się obecnie hala sportowa. 

Uroczyste otwarcie nowego 
budynku szkoły odbędzie się 8 
września. 

Zajęcia lekcyjne w szkole 
przy Okólnej 14 rozpoczną się 
11 września. 

Marki 

Inwestycja obejmowała budowę nowego skrzydła edukacyjnego, budowę nowej hali sportowej, 
oraz remont „starej części” szkoły. Inwestycja była realizowana w formule „zaprojektuj, zbuduj 
i sfinansuj”. Przetarg na zaprojektowanie i wykonawstwo wygrała firma Erbud. 
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„Stukają, pukają 
i ...SUPER GRAJĄ!”

Motyw przewodni dla 
wrześniowych koncertów sta-
nowić będzie perkusja. Instru-
menty perkusyjne dzielimy w 
uproszczeniu na melodycz-
ne i niemelodyczne, czyli te 
na których da się grać melo-
dię, oraz te – w które uderza-
my by wzmacniać rytm. Bę-
dzie można w Filharmonii dla 
Dzieci poznać i usłyszeć i jed-
ne, i drugie!

Koncerty w Kobyłce stwo-
rzą możliwość poznania tych 
niezwykłych instrumentów 
i ich dźwięków, ponieważ 
będą one bardzo blisko słu-
chaczy – jak nigdzie. Przyja-
dą m.in. wspaniałe i wielkie 
instrumenty filharmonicz-

ne, do których jednak w fil-
harmonii jest zawsze bardzo 
daleko. Jak wiadomo instru-
menty perkusyjne stoją tam 
za całą orkiestrą symfoniczną, 
stąd od widza dzieli je przy-
najmniej kilkadziesiąt metrów 
- jeśli uda nam się siedzieć w 
pierwszych rzędach, a prze-
cież to udaje się nielicznym. A 
jeśli dodać, że na koncerty dla 
dzieci do Filharmonii Naro-
dowej strasznie trudno kupić 
bilety, które są zresztą też 2,5 
raza droższe niż te w Kobyłce, 
to okazuje się, że przed naszy-
mi powiatowymi mniejszymi i 
większymi melomanami - nie-
zwykła gratka.

Na kameralnej sali Hotelu 
Gregory pojawią się m.in.: wi-
brafon, dzwony rurowe, ksy-
lofon, gran cassa, kajon, kot-
ły, marimba, talerze, werbel, 

dzwonki i różnorakie prze-
szkadzajki. Kilka metrów od 
małych słuchaczy staną in-
strumenty i perkusiści, któ-
rzy zaprezentują możliwości 
swoje i swoich instrumentów. 
Warto dodać, że takiego zbio-
ru instrumentów perkusyj-
nych jeszcze Kobyłka nie wi-
działa!

Bilety w cenie 12 zł do 
nabycia bilety@Filharmo-
niaDlaDzieci.pl, tel 600-
080-157

Szczegóły warto śledzić na 
www.FilharmoniaDlaDzieci.pl

Projekt dofinansowany ze 
środków Narodowego Cen-
trum Kultury w ramach pro-
gramu Kultura - Interwencje 
2017 oraz współfinansowany 
przez Powiat Wołomiński i 
Miasto Kobyłka. Dziękujemy!

Filharmonia dla Dzieci 
ZAPRASZA!

Żołnierze legionów polskich

(dokończenie ze str. 1)

Na wydarzenie zaprasza Burmistrz 
Miasta Kobyłka Robert Roguski oraz Ag-
nieszka Nemska Dyrektor MOK, pod 
honorowym patronatem Marszałka Woje-
wództwa Mazowieckiego. 

Artysta zaprezentuje kilkadziesiąt 
wspaniałych obrazów olejnych, na których 
z nieprawdopodobnym smakiem i wrażli-
wością przedstawia legionistów z lat 1914 
– 1919. 

Nie zabraknie portretów słynnej sió-
demki Beliny, czyli pierwszego patrolu 
strzeleckiego. Pojawi się kilka postaci mniej 
kojarzonych z Legionami, chociaż właśnie 
w legionach spędzili swoje młode lata. 

„Beliniacy”, a dokładnie „beliniackie 
piosenki” będą też głównym motywem 
oprawy muzycznej niniejszej wystawy. In-
spiracją i narracją będą wspomnienia Józe-
fa Smoleńskiego ps. „Kolec”, który dołączył 
do ułanów jako kolejny, ósmy żołnierz pa-
trolu. 

Zaaranżowane specjalnie na ten kon-
cert piosenki wykona Piotr Rafałko wraz ze 
swoimi przyjaciółmi, wybitnymi artystami 
scen Teatru Wielkiego Opery Narodowej, 
Opery Kameralnej i Reprezentacyjnego 
Zespołu Artystycznego Wojska Polskiego.

Wystawa i koncert

15 września w Miejskim Ośrodku Kultury w Kobyłce o godz. 18.00 zostanie otwarta wystawa 
portretów autorstwa Piotra Rafałko, wszechstronnie uzdolnionego artysty, który dotychczas 
znany był tylko ze swego pięknego głosu i licznych koncertów. Będzie to pierwsza wystawa pre-
zentująca malarstwo twórcy. 
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Z pamiętnika księgowego
Skąd te pieniądze, czyli nieujawnione źródła

Porady Księgowo-Prawne

 

OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Zgodnie z art. 11f ust. 3 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania 
i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2017 r. poz. 1496) 

Starosta Wołomiński
zawiadamia 

o wydaniu w dniu 28 sierpnia 2017 r. dla Zarządu Powiatu Wołomińskiego, reprezentowanego 
przez pełnomocnika P. Piotra Szydłowskiego, decyzji Nr 33pz/2017 znak WAB.6740.14.29.2017, 
opatrzonej rygorem natychmiastowej wykonalności, o zezwoleniu na realizację inwestycji 
drogowej pod nazwą: „Rozbudowa drogi powiatowej nr 4314W na odcinku od drogi 
wojewódzkiej 634 do ronda w miejscowości Majdan”.

Działki usytuowania obiektu:
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję (tłustym drukiem – numery 

działek przeznaczone do przejęcia pod inwestycję na rzecz Powiatu Wołomińskiego, w 
nawiasach – numery działek po podziale):
−	 ew. nr: 49 (49/1, 49/2), 47 (47/3, 47/4), 46/14 (46/33, 46/34), 46/20 (46/37, 46/38), 46/3 

(46/35, 46/36), 265 (265/3, 265/4), 48/5 (48/6, 48/7), 238 (238/1, 238/2), 46/1, 278/1, 154/5, 
118/4, 117/4, 108/5, 154/1, 239/1 w obrębie 0002 Leśniakowizna, jedn. ewid. 143412_5 
Wołomin obszar wiejski

−	 ew. nr: 139 (139/1, 139/2), 140 (140/1, 140/2), 141 (141/1, 141/2), 142 (142/1, 142/2), 143 
(143/1, 143/2),  144 (144/1, 144/2), 145 (145/1, 145/2),  146 (146/1, 146/2), 148/2 (148/3, 
148/4), 151 (151/1, 151/2), 152/5 (152/6, 152/7), 155 (155/1, 155/2),  158/1, (158/3, 158/4), 
160 (160/1, 160/2), 163 (163/1, 163/2), 165 (165/1, 165/2),  166 (166/1, 166/2), 171 (171/1, 
171/2), 250 (250/1, 250/2), 251 (251/1, 251/2), 259 (259/1, 259/2), 261 (261/1, 261/2),  172 w 
obrębie 0028 Ossów-04, jedn. ewid. 143412_5 Wołomin obszar wiejski

−	 ew. nr: 244 (244/1, 244/2), 243 w obrębie 0027 Ossów-03, jedn. ewid. 143412_5 Wołomin 
obszar wiejski

−	 ew. nr: 176  w obrębie 0026 Ossów-02, jedn. ewid. 143412_5 Wołomin obszar wiejski
−	 ew. nr: 124  w obrębie 0030 Turów, jedn. ewid. 143412_5 Wołomin obszar wiejski

•	 w projektowanym pasie drogowym, będące własnością Powiatu Wołomińskiego, 
niepodlegające przejęciu 
−	 ew. nr: 271/1, 110/5, 109/6, 154/4, 154/2, 241/5   w obrębie 0002 Leśniakowizna, jedn. ewid. 

143412_5 Wołomin obszar wiejski
Działki niewchodzące w skład projektowanego pasa drogowego przeznaczone pod budowę lub 
przebudowę: sieci uzbrojenia terenu i innych dróg publicznych (tłustym drukiem – numery dzia-
łek po podziale przeznaczone pod budowę lub przebudowę sieci uzbrojenia terenu):
−	 ew. nr: 398 w obrębie 0003 Majdan, jedn. ewid. 143412_5 Wołomin obszar wiejski
−	 ew. nr: 163  w obrębie 0002 Leśniakowizna, jedn. ewid. 143412_5 Wołomin obszar wiejski
−	 ew. nr: 142 (142/1, 142/2), 250 (250/1, 250/2), 251 (251/1, 251/2), 266/1, 266/3 w obrębie 0028 

Ossów-04, jedn. ewid. 143412_5 Wołomin obszar wiejski
−	 ew. nr: 388/1, 388/3, 464, 390/11 w obrębie 0026 Ossów-02, jedn. ewid. 143412_5 Wołomin 

obszar wiejski.

Od decyzji przysługuje odwołanie do Wojewody Mazowieckiego za pośrednictwem organu 
wydającego decyzję - Starosty Wołomińskiego, 05-200 Wołomin, ul. Prądzyńskiego 3, w terminie 
14 dni od dnia uznania obwieszczenia za doręczone w trybie art. 49  ustawy z dnia 14 czerwca 
1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2017 r. poz. 1257).

Z treścią decyzji można zapoznać się w Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prądzyńskiego 
3 Wydział Budownictwa, parter, pokój nr 105 w godzinach przyjęć interesantów  tj. pn. 10-18, 
wt. 12-16, śr. 8-16, czw. 12-16, pt. 8-16.

Panu Wacławowi całkiem do-
brze szło w prowadzeniu firmy. 
Jego syn, Marcin, po studiach 
również chciał rozpocząć przy-
godę z biznesem.

Marcin - Witam Panie Eryku, 
Tata powiedział ze wszystko 
trzeba zaczynać od Pana. Mam 
taki pomysł, restauracja w faj-
nym miejscu. Lokal już znala-
złem, podpisałem przedwstęp-
ną umowę kupna-sprzedaży. 
Co dalej?

Eryk - Witam, Cieszę się że Pan 
przyszedł na samy początku tej 
drogi. Dwa trudne tematy od 
razu są do omówienia. Pierw-
szy to urząd pracy, przygotuję 
się, posprawdzam co tam mo-
żemy dostać. A drugi, od razu 
do rozwiązania: Skąd ma pan 
pieniążki na ten lokal?

Marcin - Byłem za granicą, pra-
cowałem, ale większość mam 
od taty.

Eryk - To pożyczka czy darowi-
zna?

Marcin - Darowizna, a dlaczego 
pan pyta?

Eryk - W pana przypadku mu-
simy zadbać o tzw. nieujawnio-
ne źródła. Gdybyśmy tego nie 
zgłosili, mielibyśmy na głowie 
jedno z najtrudniejszych po-
stępowań podatkowych. Nie-
ujawnione źródła to określenie 
wielkości dochodów nie znaj-
dujących pokrycia w ujawnio-
nych źródłach dochodu. Ozna-
cza to, ze urząd skarbowy ma 
prawo zapytać, skąd Pan wziął 
środki na wydatki poniesio-
ne w danym roku. Zazwyczaj 
postępowanie jest wszczynane 
w związku z dużymi wydatka-
mi typu zakup nieruchomości 
– czyli właśnie to, co pan chce 
zrobić. Jak o to nie zadbamy, to 
stawka sanacyjna może wyno-
sić 75%! 

Marcin - Ojej, to klops. Przecież 
ja tyle nie zarobiłem!

Eryk - Proszę się nie martwić. 
Przyszedł pan do mnie na czas i 
jest pan bezpieczny. Żeby wszy-
scy tak robili…

Marcin - Czyli co, jednak damy 
radę?

Eryk - Tak, przygotujemy umo-
wę, zrobimy przelew, zgłosimy na 
czas do urzędu…

Marcin - Ale po co przelew, ja 
mam dostać gotówkę!

Eryk - Musi być przelew, po to 
pan do mnie  przyszedł żeby było 
porządnie.
O wszystko zadbamy, z nami nie 
będzie Pan sam w biznesie….

http://sklodowscy.pl/aktualnosci/
warto-wiedziec/z-pamietnika-
-ksiegowego-skad-te-pieniadze-
-czyli-nieujawnione-zrodla

Zagrały dla Łukasza Oni-
co Politechnika i Jastrzębski 
Węgiel, które zakończyły 
mecz z wynikiem 3:1 dla 
JW. Doskonały poziom gry i 
przygotowanie zawodników 
obserwowali kibice na trybu-
nach i nasi goście, którzy do-
pingowali swoich faworytów. 
W trakcie licytowano m.in. 
rękawice Tomasza Adamka, 
koszulki, szaliki i piłki z au-
tografami znanych piłkarzy. 
Burmistrz Robert Roguski 
na licytację przekazał pióro 
i obraz ze swojej prywatnej 
kolekcji zatytułowany Patrol 
Powstańczy. W drugiej części 
znane zespoły swoimi hitami 
bawiły publiczność i dostar-
czyły rozrywki rozentuzja-

zmowanemu tłumowi. 
Przedsięwzięcie zostało 

objęte patronatem Burmistrza 

Miasta Kobyłka – Roberta 
Roguskiego.

Charytatywnie w ZSP nr 3 PLATEAU - TWÓRCY „PROJEKTU GRECHUTA” 
W ZIELONCE

Wspaniałe emocje siatkarskie towarzyszyły niedzielnemu spotkaniu na kobyłkowskiej hali 
sportowej. Gra drużyn na wysokim poziomie, licytacje wartościowych fantów i koncerty 
znanych zespołów – czyli charytatywna zbiórka środków na rehabilitację chorego Łukasza.

W niedzielę, 10 września w 
Zielonce wystąpi zespół Plateau. 
Członkowie grupy zasłynęli jako 
autorzy bestsellerowego albumu 
„Projekt Grechuta” (2011), na 
którym zamieścili swoje autor-
skie i odważne wersje piosenek 
Mistrza. Są twórcami przebojów: 
„Niebezpiecznie piękny świt” i 
„Nic nie pachnie jak ty”. 

Grają bardzo dobre kon-
certów, będące połączeniem 
niezwykłej wrażliwości, dosko-
nałego kontaktu z publicznością 
oraz... elementów kabaretowych, 
dzięki czemu często wypełniają 
sale do ostatniego miejsca.

10.09 (niedziela), godz. 18.30   OKiS Zielonka, ul. Łukasińskiego.
Wstęp wolny!
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PRACA

• Zatrudnię do sklepu spożywczego 
w Zielonce. Tel. 22 781 94 58

• Zatrudnię brukarzy. Tel. 512 28 92 77
• Zatrudnimy szwaczki do szycia 

odzieży roboczej w Rembertowie. 
Tel. (22) 610 20 15

• Zatrudnię pracownika do montażu 
systemów wentylacji i klimatyzacji. 
Tel. 501 021 091

• Krawcowe - Ząbki. Praca stała. 
Tel. 602 792 663

• SKUP AUT TEL. 573 418 807
• 4 felgi stalowe, nowe do Volkswagena 

T-4, produkcji niemieckiej, kolor czarny, 
fabrycznie zapakowane oraz 2 opony 
używane 205/55/R16, tel. 502 847 457

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

SKUP, SPRZEDAŻ

REKUPERATORY,
KLIMATYZATORY

BUDOWLANE

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic.

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, 
konwencjonalne CNC, TIG, 3D, 

koła zębate wykonuje TOK-FREZ, 
Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 

tel. /22/ 787-61-80

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

Posadzki miksokretem, 
zacieranie mechaniczne. 

Tel. 797 357 222

TARTAK - Nadma, Jaworówka 44
Tel. 514 202 038, 882 840 184

Drewno opałowe, kominkowe, 
brykiet, pelet. 

Tarcica, deska, więźba dachowa, 
szalówka. Transport

www.opaltartaknadma.pl

Zatrudnię piekarza lub pomoc 
i kobietę na nocną zmianę. 
Dąbrówka, Tel. 601337495

Auto części i skup samochodów
Volkswagen, Audi
Tel. 512-008-626

Wiktorów koło Radzymina,
ul. Radosna 18

MOTORYZACJA

• Pomoc drogowa. Zielonka i okolice. 
Tel. 505857005 

• Naprawa pralek, zmywarek automatycz-
nych. Ireneusz Jakóbowski, Wołomin, 
ul. Nowa 2. Tel. (22) 787 77 50,  603 116 778

PRZEPROWADZKI
TRANSPORT

www.trans-mart.pl
tel. 22 781-60-03, kom. 601 911 362

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, ul. Poniatowskiego 49

tel. (22) 7611026

Zakład Kamieniarski wykonuje: 
nagrobki, parapety, schody. 
Wołomin. Tel. 502 472 396

Cyklinowanie, piaskowanie, 
malowanie. Tel. 534085324

Badanie fizykochemiczne wody,
filtry do wody. Tel. 783 800 800

BIUROWE

SKUP AUT
Kupię każdy samochód 
osobowy i dostawczy, 
również rozbity i bez 

dokumentów. 

Tel. 789 090 573

Polski węgiel, orzech, groszek, miał 
i kruszywo. L. Czumaj, tel. 601 424 209

Zatrudnię krawcową do poprawek kra-
wieckich w Ząbkach. Tel. 602 304 503

Sprzedaż kostki granitowej, piachu 
wiślanego, żwiru i tłucznia, wybu-
rzenia i rozbiórka różnych obiektów. 
Tel. 604 405 826

Zatrudnię do pracy w cukierni 
w Trojanach z możliwością 

zakwaterowania. Tel. 502 617 823

AUTO-GAZ, montaż, serwis 
mechanika pojazdowa, 

wieloletnie doświadczenie, 
FHU „Wiktor” Trojany 37 B 

606 992 461
www.fhu-wiktor.com.pl

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz - ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

BRUKARSTWO
podwórza, podjazdy,opaski, chodniki, 

odwodnienia terenu, parking itd.
schody, tarasy, palisady

Grzegorz Lewandowski, Dąbrówka, 
Trojany 83a, tel. 512289277

WYRÓB I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH 

– E.Kalicki. Ogrodzenia betonowe, 
pustaki łupane, stropy Teriwa. 

Atrakcyjne ceny. 
Tel. (22) 799 93 89, 604 555 651

kamień polny, łupany, ogrodzenia, 
grille, altany, układanie kostki brukowej

Krzysztof Kozłowski
tel. 663 4162 95; www.e-kamyk.pl 

Skup i sprzedaż podręczników szkolnych.
Wołomin, ul. Legionów  2 pawilon 5. 

Bazarek „Kolejarz” przy PKS. 
Tel. 503 417 317

Usługi ogólnobudowlane 
elewacje styropianem, remonty, 

wykończenia, podbitki, 
poddasze, tel. 504-298-135

MARKSBUD - Usługi kontenerami 
Mariusz Toczyski - Ząbki

Wywóz odpadów budowlanych, 
gruzu, ziemi, piachu. 

Tel. 698 214 790

Kasacja samochodów, skup złomu, 
sprzedaż części, naprawa samocho-
dów, zbiórka sprzętu AGD i RTV. 
JAN TOKARSKI, Poświętne, ul. Szkol-
na 11. Tel./fax: (22) 787-11-65, 668-
46-90-13, 507-01-79-12

ul. Wiosenna 64, 05-200 Wołomin
Paweł Cwyl, 502 613 985
pawcwy@wp.pl

diagnostyka komputerowa, naprawy okresowe, 
naprawy bieżące, wymiana olejów, wymiana 

rozrządów, naprawa skrzyni biegów

MECHANIKA POJAZDOWA

• Futra, zamówienia, przeróbki, reperacje 
skór, 504 535 207

SKŁAD WĘGLA - węgiel polski i 
importowany, węgiel, kostka 

orzech, ekogroszek i miał. 
Transport powyżej 1 tony gratis.

Ruda k/ Radzymina
Tel. 507 322 809, 504 071 374



Harmonogram Uroczystości
 

Sobota - 9 września 2017 roku

14:30 – 19:00 - Piknik policyjny m.in. pokaz szkolenia psów 
policyjnych, patrol policji konnej, mobilny posterunek, 
stanowisko daktyloskopijne, pokaz specjalistycznego 
sprzętu policji rzecznej, pokaz sprzętu Biura Operacji 
Antyterrorystycznych, stanowisko Biura Histo 

15:00 - Msza Św. w intencji Ojczyzny i jej Obrońców w 
kościele w Kuligowie 

16:00 - Złożenie kwiatów pod tablicą upamiętniającą udział 
polskich policjantów w walkach z bolszewikami w 
1920 r. (plac przy Ośrodku Zdrowia) 

16:45 - Oficjalne otwarcie imprezy plenerowej, wystąpienia 
17:15 - Inscenizacja historyczna „Huzarzy w Kuligowie. 

Policjanci w obronie Ojczyzny w sierpniu 1920 r. (łąki 
nad Bugiem) 

18:15 - Pokazy rekonstruktorskie 
19:00 - Pokaz jednostki specjalnej Policji 

Poplenerową wystawę do 
końca września można oglą-
dać w Skansenie w Kuligowie, 
przy ulicy Krętej 4. Prace będzie 
można oglądać również pod-
czas listopadowej wystawy, która 
zostanie uroczyście otwarta 26 li-
stopada w Galerii Przy Fabryczce 
w Wołominie. W trakcie plano-
wanej imprezy prezentowane bę-
dą raz jeszcze prace wszystkich 
artystów. 

W tym roku na plenerze 
tworzyli między innymi: Julitta 
Biały, Valentyna Byero, Edmund 
Dudek, Małgorzata Jakubowska, 
Marta Karłowicz, Piotr Karsznia, 
Irina Kopeikina, Dominika Le-
wandowicz, Błażej Małczyński, 
Andrzej Matusiak, Maria Nie-
dźwiedź - Suchońska, Artur Pa-
stewka, Magda Pietrucha, Zenon 
Stańko, Mirosław Stempcziński, 

Leonid Szmatko, Oleg Taraso-
wiets, Natallia Bielenkaja, Lidia 
Wnuk, Marek Ziarkowski, Anna 
Zaręba, Małgorzata Małczyńska, 
Magdalena Karłowicz, Dorota 

Międzynarodowy, Nadbużański, Udany
27 sierpnia zakończył się X Międzynarodowy Nadbużański Plener Artystyczny w Skansenie w Kuligowie. W tym roku gościliśmy 
artystów z Ukrainy, Białorusi, Łotwy i Polski. Malowali, lepili, rzeźbili, rysowali, kuli a nawet kręcili film. 

Łaz, Katarzyna Kołodziejczyk, 
Vera Kobylińska. 

Całe przedsięwzięcie nie by-
łoby możliwe gdyby nie wsparcie 
finansowe sponsorów. Organiza-
torzy w szczególności dziękują 
Zarządowi Powiatu Wołomiń-
skiego, które jak co roku wsparło 
finansowo wydarzenie, jak rów-
nież Wójtowi Dąbrówki Rado-

sławowi Korzeniewskiemu oraz 
firmom, mecenasom lokalnej 
kultury Okręgowej Stacji Kon-
troli Pojazdów Jana Zientary, 
Firmom Sobsmak, Joko Cos-
metics i Eskimo oraz Hurtowni 
Spożywczej Barbary Owczar-
skiej. 

red.

Podczas pleneru

Artyści malowali, lepili, rzeźbili, a nawet śpiewali


